
جلوگیری از خسارت جانی، اولویت ستاد بحران پارسیان
فرماندار شهرستان پارسیان با اشاره به سیل اخیر اظهار کرد:

فرماندار شهرســتان پارســیان گفت: 
با حمایت های اســتاندار هرمزگان، به 
دنبال بازســازی خســارت های سیل 
بــه این شهرســتان در تمــام حوزه ها 
هســتیم. مجتبی رضاپور در جلســه 
ســتاد مدیریت بحران با اشاره به اینکه 
تمام تجهیزات دســتگاه های دولتی و 
پیمانکاران و افراد شــخصی در اختیار 
مدیریت ســتاد بحران بود و در اختیار 
مدیران خدمات رســان قرار داده شده 
بود، افزود: در بیشــتر نقاط شهرستان 
آب و برق وصل، محورها بازگشــایی  و 
خطوط تلفن ثابت و همراه برقرار شده 
و به حالت عادی برگشــته است. رئیس 
ستاد مدیریت بحران شهرستان پارسیان 
با اشاره به شدت بارندگی و اینکه در سیل 
اخیر تلفات جانی نداشتیم، اضافه کرد: 
اولویت نخست ستاد بحران جلوگیری 
از هرگونه تلفات یا خسارت جانی بود که 
خوشبختانه به خیر گذشت و امیدوارم 
با همکاری مردم و مســئولان در کنار 
یکدیگر بازآفرینی و توسعه شهرستان 
را در پیــش بگیریــم. رئیــس ســتاد 
مدیریت بحران پارسیان بیان کرد: تمام 
دستگاه های بخش دولتی و خصوصی در 
سطح شهرستان تقسیم بندی و در اختیار 
مدیران دســتگاه های اجرایی و اعضای 
ستاد بحران قرار داده شد. نماینده عالی 

دولت در شهرستان پارسیان، در جهت 
تســریع خدمات از جمله آب و برق در 
کوتاه ترین زمان ممکن باوجود ارتباط 
محدود، بیان کرد: با توجه به اینکه ارتباط 
تلفن همراه قطع شــده بود توانسته ایم 
از طریــق تلفن های بی ســیم بحران را 
مدیریت و در کمتر از ۱۰ ساعت آب را 
به منازل مردم برســانیم و امیدواریم با 
تلاش نیروهای خدمات رســان قطعی 
آب تمام روستاها برطرف شود. فرماندار 
پارسیان در ادامه با اشاره به جلسه چهار 
روز گذشته ستاد مدیریت بحران قبل از 
سیل جهت آمادگی کامل دستگاه عنوان 

کرد: با تلاش اعضا و مصوبه ستاد بحران 
تمام امکانات و تجهیزات و ماشین آلات 
ســنگین نهادهای دولتی و شخصی در 
اختیار مدیریــت بحران قــرار گرفت. 
وی تصریــح کرد: تلاش شــبانه روزی 
دســتگاه های خدمات رسان قابل تقدیر 
است ولی باید ضعف ها بررسی و برطرف 
شود و مطمنأ این پایان کار نخواهد بود 
و تلاش ما برای ارائــه خدمات تا قبل از 

سیل صورت می گیرد.
رضاپور اضافه کرد: باید زیرساخت های 
آســیب دیده تعمیــر یا پــروژه جدید 
به گونه ای شــروع که تمام جوانب سیل 

اخیر در نظر گرفته شــود تــا هم مردم 
و هم آیندگان دچار مشــکل نشــوند. 
فرماندار پارســیان در پایان با اشاره به 
اینکه شهرستان پارسیان به عنوان یکی 
از شهرهای پر بارش کشور معرفی شد، 
اظهار کرد: در گذشته در یک سال ۹۰ 
میلیمتر بارندگی داشته ایم ولی اکنون 
در دو روز ۲۱۳ میلیمتــر و در طول ۴ 
ساعت ۱۰۲ میلیمتر بارندگی داشتیم 
که بدون کانال هدایت سیل توانستیم 
سیل را مدیریت کنیم و خسارات جانی 
نداشته باشیم. رئیس ســتاد مدیریت 
بحران شهرســتان پارســیان از مردم 
شریف شهرستان پارسیان که با صبوری 
ما را در این بحران یاری کردند تشــکر 
کرد و افزود: از ائمه جمعه و فرماندهی 
بسیج سپاه پارسیان و نیروهای امنیتی 
و از کلیه اعضای ستاد بحران، شهرداری، 
بخشداری و دهیاری ها، شورای شهر و 
روستا، مدیریت و پرسنل شرکت عمران 
ســاحل و نیروهای پرتلاش بســیجی 
و فرماندهــی و پرســنل ناوتیپ ۴۱۲ 
ذوالفقار، پیمانکاران و واحدهای تولیدی 
شن و ماســه که در جریان وقوع بحران 
همــکاری فراوانی را داشــته اند و تمام 
امکانات و تجهیزات را در اختیار ســتاد 
مدیریت بحران قراردادند، نهایت تشکر 

و قدردانی را دارم.

استاندار هرمزگان:

 به دنبال بازار برای حمایت
 از کارآفرینان هستیم

نخستین همایش بزرگ کارآفرینی هرمزگان 
بعد از سال های متمادی توسط اتاق بازرگانی 
بندرعباس با محوریت کارآفرینی و خلاقیت، 
کارآفرینی و دانشــگاه، تبیین جایگاه و نقش 
بخش خصوصی در توسعه کارآفرینی و اشتغال 
استان با حضور مســئولان کشوری، استانی و 
با حضور فعال کارآفرینان اســتان برگزار شد. 
استاندار هرمزگان در این همایش با بیان اینکه 
هرمزگان قطب اقتصاد و تجارت کشور است، 
عنوان کرد: اتاق بازرگانی هرمزگان باید مرکز 
ثقل فعالیت های اقتصــادی، تولیدی، تجاری 
و سرمایه گذاری در این استان باشد. فریدون 
همتی ادامه داد: با توجه به فعالیت های گسترده 
اقتصادی، تجاری و تولیدی در هرمزگان، اتاق 
بازرگانی این استان باید بخش گسترده ای از 
فعالان این حوزه را تحت پوشــش و عضویت 
خود قرار دهد. همچنین رفع موانع فعالیت های 
اقتصــادی و تولیدی در اســتان هرمزگان از 
مهم ترین اولویت ها و سیاست های این استان 
اســت و با تمام تــوان کارآفرینــان و بخش 
خصوصی را در هرمزگان مــورد حمایت قرار 
می دهیم تا بــه رونق هر چه بیشــتر تولید و 

اشتغالزایی در این استان کمک شود. 

رئیس هیئت سوارکاری استان هرمزگان:

 خلیج فارس، تنها باشگاه فعال
در هرمزگان است

رئیس هیئت سوارکاری استان هرمزگان با بیان 
اینکه در حال حاضر باشگاه خلیج فارس تنها 
باشگاه سوارکاری استان هرمزگان است، گفت: 
در اواخر سال جاری میزبان رئیس فدراسیون 
سوارکاری خواهیم بود تا ببینیم برای پیشبرد 
سوارکاری در این استان چه کمکی می تواند 
داشــته باشــد. علی پایدار در حاشیه مراسم 
معارفه اعضای کمیته هیئت سوارکاری استان 
هرمزگان در گفت وگو با ایســنا، اظهار کرد: 
من سرباز ورزش هســتم، هر جا که نیاز باشد 
کمک خواهم کرد و به هــر هیئتی رفتم نیز 
سعی کردم مثمرثمر واقع شوم و به دنبال هیچ 
منفعتی در هیچ هیئتی نبوده ام. وی افزود: من 
نه فرد سیاسی هستم، نه به دنبال لابی بودم و 
تنها هدفم این بــوده کار کنم و خاطره خوبی 
از خودم در هیئت های ورزشــی که کار کردم 

به جای بگذارم. 

کوتاه از استان
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مدیر کل تعاون و کار هرمزگان:

حوزه اشتغال به آسیب شناسی 
نیاز دارد

مدیرکل تعاون هرمزگان در نخستین نشست 
تخصصی سیاســت ها و برنامه های اشتغالزایی 
و توســعه کارآفرینی کشــور که بــه میزبانی 
اســتان هرمزگان برگزار شــد، افزود: برگزاری 
این نشســت های آموزشــی به منظور افزایش 
آگاهی کارشناســان حوزه اشــتغال با رویکرد 
برنامه های هماهنگ و همسو در سطح کشور و 
همسو بودن سایر حوزه ها با اهداف و برنامه های 
این معاونت بــرای فراهــم آوردن زمینه های 
توســعه و کارآفرینی ضرورت دارد. وی اضافه 
کرد: همه بخش ها در ایجاد اشتغال نقش دارند 
که این نقش باید به درســتی ایفا شود. هادی 
ابراهیمی گفت: در راستای کاهش بیکاری و ورود 
فارغ التحصیلان دانشــگاهی به بازار کار، حوزه 
اشتغال به آسیب شناسی درون گفتمانی در سطح 
وزارت نیاز دارد. ابراهیمی اظهار داشت: یکی از 
مسائل پیش روی بازار کار کشور و به تبع آن استان 
هرمزگان، افزایش ورود جمعیت فارغ التحصیل به 
بازار کار است که با توجه به طرح های وزارت جهت 
ورود این افراد به بازار کار، باید اقدامات اساسی 
صورت گیرد. مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
هرمزگان در ادامه به پتانسیل های استان اشاره 
کرد و گفت: با توجه به ظرفیت های هرمزگان، 
رشد اقتصادی اســتان روند رو به رشدی دارد 
به طوری که در تابســتان امسال نرخ مشارکت 
اقتصادی به ۴۸ درصد رسیده و نسبت به سال های 
گذشته چهار و دو دهم درصد رشد داشته است. 
ابراهیمی افزود: پتانسیل های زیادی برای ایجاد 
اشتغال و تولید در استان وجود دارد و در کنار این 
ظرفیت ها، دولت نیز تسهیلاتی را برای حفظ و 
ایجاد اشتغال اختصاص داده است که باید از این 

ظرفیت ها استفاده کرد.

خبر ویژه  

دستگیری عاملان مسمومیت مشروبات الکلی در قشمبندرعباس میزبان کنگره ملی ۱۵۰۰ شهید استان هرمزگان
 کنگره ملی ۱۵۰۰ شهید استان هرمزگان از یکم دی ماه در مسجد جامع بندرعباس آغاز می شود. فرمانده سپاه امام سجاد )ع( با اعلام 
این خبر افزود: تجهیزات فنی و ماشین آلات سبک و سنگین و نیروی انسانی توانمند و کاربلد و با روحیه ای بسیجی پای کار آمدند تا 
محل برگزاری کنگره ملی ۱۵۰۰ شهید استان هرمزگان هر چه سریع تر آماده و مهیای آغاز مهم ترین رویداد فرهنگی و مذهبی استان 
شود. سردار اباذر سالاری در این خصوص خاطرنشان کرد: عملیات عمرانی و آماده سازی محل برگزاری کنگره ملی ۱۵۰۰ شهید 
استان هرمزگان از یک ماه گذشته آغاز شده و اکنون در آمادگی کامل به سر می بریم. وی بیان کرد: همه دستگاه های اجرایی استان از 
جمله ادارت آب، برق، راه و شهرسازی، راهداری و شهرداری و اداره آب و فاضلاب استان برای موارد مربوط از جمله روشنایی محیط، 

آب رسانی و تعبیه سرویس های بهداشتی مناسب با معاونت مهندسی سپاه امام سجاد استان همکاری داشتند.

 فرمانده انتظامی قشم از دستگیری عاملان مسمومیت مشروبات الکلی در قشم خبر داد. سرهنگ حسین الهی در تشریح این خبر 
گفت: در پی مراجعات متعدد مبنی بر مسمومیت تعدادی از جوانان و حضور در مراکز درمانی، موضوع به صورت ویژه در دستورکار 
پلیس قرارگرفت. وی در زمینه نحوه دستگیری عاملان مسمومیت بامشروبات دست ساز تصریح کرد: بلافاصله پس از بررسی های 
اولیه و دستیابی به سرنخ هایی از عاملان پخش، محل اختفای مجرمان شناسایی شد. وی با تاکید بر اینکه خانواده ها برای پیشگیری 
از رخدادهای مشابه کنترل و نظارت خود را بر جوانان بیشتر کنند، افزود: پس از تشکیل اکیپی مجرب از عوامل پلیس اطلاعات و 
امنیت عمومی قشم، ماموران به محل اختفای متهمان مراجعه کرده و تعداد دو نفر از آنان را دستگیر کردند. این مسئول انتظامی با 

اشاره به اینکه متهمان با قرار متناسب روانه زندان شدند، خاطر نشان کرد: تحقیقات پلیس در زمینه این پرونده ادامه دارد.

تمام دستگاه های بخش 
دولتی و خصوصی در سطح 
شهرستان تقسیم بندی و در 
اختیار مدیران دستگاه های 

اجرایی و اعضای ستاد بحران 
قرار داده شد


